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家乡的新年作文范文英语 第一篇My hometown is a beautiful village, the hometown of the Spring Festival as its scenery, is so wonderful.I...
家乡的新年作文范文英语 第一篇
My hometown is a beautiful village, the hometown of the Spring Festival as its scenery, is so wonderful.
In my hometown, Spring Festival is in commonly year were kicked off. People began to hurry up, have to prepare for the New Year. Office necessities is the most important, this day, each store is crowded with people. Everyone to a ready enough candy, biscuits and soft drinks. Also for the family and oneself buy upper hand a beautiful new dress, good show of renewal.
Run the necessities and every family must clean once, don\'t pass any a corner, no dust cleaning the house clean, moral swept away all of the all the bad things, hope for the coming year jixiangruyi, everything. The following is about to stick couplets. Outside the red couplets is indispensable, couplet written on a wide variety, what _is to go out all the lucky door passepartout_ ah, what is _green LiuShu eyebrow view New Year, red peach laugh good harvest_, coupled with a horizontal batch _in and out of peace_ or _everything_, with a _fu_, greatly\'re done.
猜你感兴趣：
1.关于我家乡的春节作文三篇
2.初二下册第四单元作文:我家乡的春节
3.春节的英语作文5篇
4.我的家乡的英语作文3篇
5.关于春节的英语作文5篇
6.介绍春节的英语作文【10篇】
7.春节英语作文100字精选5篇
家乡的新年作文范文英语 第二篇
XXX is my hometown. It is in the east of Hubei Province, in the east of Anqing City, and in the south of Jiujiang City in Jiangxi Province. It is a great city and has a long history in China.
For example, the fourth and fifth ancestral temples have been in Huangmei for a long year. Every year, many tourists come here because one of Huangmei\'s daughters has been away from here for seven years, but I miss it every day, even in the Many of my dreams are at night. I believe that Huangmei will become richer and richer.
The new year is coming tonight. I hope everything will be fine in my new year, and my friends will be very good. I must work hard.
In the new year, I will grow up like my hometown.
中文翻译：
xxx是我的家乡，它在湖北的东部，在安庆市的东部，在江西九江市的南部，它是一个伟大的城市，在中国有着悠久的历史，例如四祖和五祖寺在黄梅已经有很长xx年了，每年都有很多游客来这里，因为黄梅的一个女儿离开这里xx年了，但是我每天都想念它，即使在我的很多梦里在夜里我相信黄梅会越来越富有今晚新年将要来临我希望在我的新年里一切都会好，我的朋友们都会很好我必须努力工作在新的xx年里，我会像我的家乡一样成长。
家乡的新年作文范文英语 第三篇
I had a very memorable in my hometown of the Spring Festival, the Spring Festival to started annual lunar calendar.
Annual second day at noon, I went to my hometown, hometown family looked at me and said, _get taller, grow?_
My mother happily say: _of course taller._
Everyone ha ha, you are hungry one of beverage cooled the goo straight ring, everyone laughed, and after my grandmother go to cooking, food sweet and everyone ate with relish all think can and compared the restaurant, everybody outside for a walk after dinner.
Hometown scenery such as painter in paintings, each person\'s hometown is picturesque, everyone has different things such as the hometown of fun, interesting, happy, sad, many people are happy to play, in their own home, every scenery can escape one\'s sharp eyes, all have a common desire: a good year.
Year has passed but my heart always looked forward to the annual family reunion, and family play together, and the beautiful sound of firecrackers, and Chinese New Year red envelopes, home for the holiday I never remember to never forget that this is my beautiful memories and the time, I will always wait for you: New Year\'s day.
Don\'t forget those beautiful memories always go, should be home in my heart forever.
This is my hometown, this is my hometown, this is the Spring Festival in my hometown.
家乡的新年作文范文英语 第四篇
A: wow! I\'m glad that the New Year,
In the morning, my mom and dad grandpa\'s grandmother little ye niang is put on beautiful plain clothes, relatives to a friend\'s house tour, over there to discuss my clothes drift not beautiful? Here to discuss where you want to play? The north discuss their wishes is what? To discuss the south where want to go to travel? The west can discuss money how many? Discussed in the east can buy a new bag, the street play bibcock sedan chair, many vocational school in performances, the street is so busy, as gongs, firecrackers,
Near noon, and the little girl, my father went to the kitchen to get food, food is delicious, sweet and sour ribs, braise in soy sauce meat, sweet and sour fish, green pepper meat, old hen, black bean, meatballs, pig, pig liver, eat I made some isolation, mouth is meat, and a large bottle of red wine mixed with coke to drink. Aunt, my mother and I were drunk, aunt\'s face turned red
But also had a good evening, is not a bad at noon, and eaten, my parents and I began to set off firecrackers, scratching rang and eardrum out at fast shock and wucky home next to set off firecrackers, and I wucky in one hand and a small gun, put in stand up, firecrackers, began to fireworks, colorful fireworks, is a real beauty!
I love Chinese New Year, the Spring Festival.
哇!真高兴，过年了，
早上，我和爸爸妈妈爷爷奶奶小爷小娘都穿上美观朴素的衣服，到朋友家亲戚巡游一番，那边讨论我的衣服漂不漂亮?这边讨论自己想去哪儿玩?北边讨论自己愿望是什么?南边讨论想去哪里旅游?西边讨论压岁钱能有多少呢?东边讨论的能不能买个新书包、大街上耍龙头抬轿子，许多戏班子都在表演节目，大街上热闹极了，正如锣鼓喧天、鞭炮起舞，
临近中午的时候，爸爸和小娘就去厨房弄饭了，饭很丰盛，糖醋排骨、红烧肉、糖醋鱼、青椒肉片、老母鸡、土豆丝、肉丸、猪蹄、猪肝、吃得我打了几个隔，嘴里都是肉味，还有一大瓶红酒掺着可乐可好喝了。我和姑姑、妈妈都喝醉了，姑姑脸红了起来
晚上更是吃了一顿好的，可不比中午差，吃过了，我和爸爸妈妈开始放鞭炮，噼里啪啦的\'响着，耳膜都快震掉了，旁边颜玉家也在放鞭炮，我和颜玉一手拿一个小炮着，在竖起来放，鞭炮放完了，开始放烟花了，烟花五颜六色的，可真美啊!
我爱过年，爱春节。
家乡的新年作文范文英语 第五篇
In your last letter, you mentioned that you were curious about the Spring Festival and wanted to know more about it. I think it\'s hard for you to understand that through some of my words. My family and I invite you to come to China to celebrate the Spring Festival with us.
If you do, you can experience the excitement of Spring Festival. In addition, there are many beautiful places in my hometown, I think you will like it. I miss you and my family like you very much.
We are looking forward to your coming. I\'d be happy to hear from you as soon as possible.
中文翻译：
在你的上一封信中，你提到你对春节很好奇，想知道更多关于春节的事。我想通过我的一些话很难让你明白这一点。我和我的家人邀请你来中国和我们一起庆祝春节。
如果你这样做了，你可以亲身体验春节的兴奋另外，我的家乡有许多美丽的地方，我想你会喜欢的。我想你，我的家人都很喜欢你。我们期待着你的到来。
我很乐意尽快收到你的来信。
家乡的新年作文范文英语 第六篇
The Spring Festival is the most important festival in China. From the end of January to the beginning of February, Chinese people are busy preparing for the new year. They clean the house, have a haircut, buy new clothes, and dumplings or dumplings are the most common for those who are far away from home.
This festival is also a fragile time for reunion. They often go home to celebrate the festival with their families. The first day of the new year is a time for people to visit their friends and wish each other good luck in the new year.
中文翻译：
春节是中国最重要的节日，从xx月底到xx月初，中国人都在忙着准备新的xx年他们打扫房子，理发，买新衣服饺子或饺子，对于那些远离家乡的人来说最为普遍，这个节日也是一个脆弱的团聚的时刻，他们经常回家和家人一起庆祝节日。新年的第一天是人们拜访朋友、互相祝愿新年好运的时候。
家乡的新年作文范文英语 第七篇
Grandma in the countryside, went to her house this year. At this point to the Chinese New Year in the countryside, there is a kind of unspeakable taste.
Her house is decorated very beautiful, is much larger than our jinhua, in furniture look brand-new, just before a stream of murakami.
Today is February 13, 30, according to the lunar calendar\'s New Year\'s eve. Early necessities and ready for the night. But the bad weather, the rain. The New Year, different gas courageously. And the city is not the same as white is in the countryside with a lot of, I will find the fun.
At noon, a person to stay at home boring, come out for a walk. From time to time the sound of firecrackers, I thought: who is playing in this? Because, in the city, at noon, _sleep_ and _homework_ only two choices. So I go to see actually, the original is a few peasant on the play _cherry bomb_! To see them play more and more widely, he said to them: _hey! You are rubbish, playing cherry bomb, no courage can play; see haven\'t seen this?_ Said, and took out called _artillery_ firecrackers, posing as a serial array. _PSST,_ as the light smoke drifts, applauded _pa -_
_Oh, you are bad!_ One of them said. _Let\'s make friends with you!_ Leading imp said, it seems, is their boss. So we can play.
In the evening, we watched a wonderful Spring Festival gala. Zhao benshan\'s performance in the party the other I laugh head off; I\'m surprised played the emergence of another. The country New Year\'s day in the New Year bell sounded the moment section beam
奶奶家在农村，今年就到她家过。至此到农村过年，有一种说不出的滋味。
她家的房子装修的非常漂亮，比我们金华的房子大的多，里头的家具都焕然一新，就在村上的一条小溪前。
今天是2月13日，农历30，是除夕。一早就准备好了年货，为夜晚铺垫。可是天公不作美，不停的下着雨。过年了，气奋也不同。和城市里不一样白的就是农村里有伴许多，我就找到了乐趣。
中午，一个人呆在家里无聊，出来走走。不时有鞭炮的响声，我想：是谁在这时玩耍呢?因为，在城市里，中午只有“睡觉”和“做作业”两种选择。于是我去看个究竟，原来是几个乡巴佬在玩“摔炮”啊!见他们越玩越起劲，就对他们说：“嘿!你们可真垃圾，玩摔炮，不用胆子都可以玩;见没见过这?”说着，拿出名为“大炮”的鞭炮，摆出连环阵。“嘶——”随着轻烟飘过，“啪——啪啪”
“哦，你可真厉害啊!”其中一人说道。“我们和你交个朋友吧!”领头的小鬼说道，看样子，是他们的老大。于是我们便玩闹了一通。
晚上，我们看了精彩的春节联欢晚会。晚会中赵本山的演出另我笑掉大牙;小虎队的出现另我惊讶不已。乡下过年就在新年钟声敲响那刻节束了。
家乡的新年作文范文英语 第八篇
The Spring Festival is the most important festival in China. From the end of January to the beginning of February, Chinese people are busy preparing for the new year. They clean the house, have a haircut, buy new clothes, and dumplings or dumplings are the most common for those who are far away from home.
This festival is also a fragile time for reunion. They often go home to celebrate the festival with their families. The first day of the new year is a time for people to visit their friends and wish each other good luck in the new year.
中文翻译：
春节是中国最重要的节日，从xx月底到xx月初，中国人都在忙着准备新的xx年他们打扫房子，理发，买新衣服饺子或饺子，对于那些远离家乡的人来说最为普遍，这个节日也是一个脆弱的团聚时刻，他们经常回家和家人一起庆祝这个节日。新年的第一天是人们拜访朋友、互相祝愿新年好运的时候。
标签： 新学期
家乡的新年作文范文英语 第九篇
My hometown is in shandong, where there is a rich and colorful. When you get there, if you go to the market to buy things, will see a thread jujube. The thread jujube sweet and crisp, very delicious. Sometimes I saw a selling baked sweet potato market when, I will buy one. Can also buy some biscuits and fruit.
Remember once, my parents and I go home New Year. There is a set of the car. After more than twenty minutes haven\'t go out, we went out of the car market.
In the bazaar, people mountain people sea, it\'s crowded! After a while, I saw the fireworks. I and the father said, _dad, give me to buy some firecrackers!_ Then I picked up. I first took small boxes and whip and into the ground was still ringing. Took a few charring roar, plug it in the soil, burning can fly to heaven. Finally, I took the two packages of a head of a small firecrackers. I put the firecrackers finished buy, with mom and dad to buy old thing again. Mom and dad to grandpa\'s grandmother grandpa grandma bought some health care products, three elder sister bought some gifts for me. Also bought some pork, mutton, beef. Buy finished these necessities and went to the mall to buy clothes. My father bought a leather coat. Mother bought a pair of shoes. Back to my grandpa bought a mobile phone. Again to buy me a pair of the M16 toy pistol in the United States. Finally my mother said: _bought half a day, we were all hungry, something to eat!_
Finished, we will again archduke road and hit a car to go home.
我的家乡在山东，那里是一个丰富多彩的地方。到了那里，如果你去集市上买东西，就会看见有卖小枣的。那小枣又脆又甜，非常可口。有时我赶集的时候看见有卖烤地瓜的，我都会买一个。还会买一些饼干和水果。
记得有一次，我和爸爸妈妈过年回老家。正好是一个集，在那里堵了车。过了二十多分钟还没有出去，我们就下了车赶集去了。
到了集市上一看，人山人海，好挤啊!不一会儿，我就看见了卖鞭炮的。我和爸爸说：“爸爸，给我买一些鞭炮吧!”然后我就挑了起来。我首先拿了几盒小摔鞭，往地上一仍就响。又拿了几把冲天吼，把它插在土上，点着就可飞到天上响。最后我又拿了两包一个头的小鞭炮。我把鞭炮买完了，又跟着爸爸妈妈给老人买东西了。爸爸妈妈给爷爷奶奶姥爷姥姥买了一些保健品，给我三个姐姐买了一些礼物。还买了一些猪肉、羊肉、牛肉。买完了这些年货，又去了商场买衣服去了。我爸爸买了一件皮衣。妈妈买了一双鞋子。还给我爷爷买了一个手机。又给我买了一把美国出的M16的玩具手枪。最后我的妈妈说：“买了半天东西，我们都饿了，去吃点东西吧!”
吃完了，我们就又到了大公路上，打了一辆车回家了。
家乡的新年作文范文英语 第十篇
My hometown is Suiyang. Suiyang is a lively traditional folk festival. The most popular one is the Spring Festival, also known as the Spring Festival.
We attach great importance to the Spring Festival every year. Every family is busy organizing the preparation of goods for the first half of the year, selling couplets, firecrackers and eating. People will kill the green at noon on New Year\'s Eve.
Every family will paste red couplets and various auspicious words. Distant relatives will come back to have new year\'s dinner, At o\'clock, we all sit together to watch the festival. As soon as the New Year bell rings, we sit together and eat dumplings.
The dumplings contain money. If someone eats money, it symbolizes a year\'s wealth rolling. On the morning of the lunar new year, all the people, old and young, wear neat new clothes.
In the deafening sound of firecrackers, the new year begins to congratulate the s, children and s Adults are busy digging red envelopes for children. On this day, a child can make a fortune. The main activity is to visit relatives and friends and contact information.
During the two days from the Spring Festival to the Lantern Festival, men and women on the street get together in groups, bring gifts and long lines to talk with friends about the past year or new year\'s plan. This is the folk culture of our hometown. Spring Festival I like my hometown Chinese new year, like its fun, more like the joy of Chinese new year, because the Spring Festival, everyone can fully share their happiness.
中文翻译：
我的家乡在绥阳，绥阳是一个比较热闹的传统民俗节日，最受欢迎的是春节，又称春节我们非常重视每年的春节，每家每户都在忙着组织上半年的备货卖对联、鞭炮，吃，人们会在除夕中午杀青，家家户户都会贴上红对联和五花八门的吉祥字，远亲要回来吃年饭，到了点钟，大家都坐在一起看过节的时候，新年的钟声一响，我们就坐在一起吃饺子，饺子里面包着钱，如果有人吃了钱，它象征着xx年的财源滚滚到农历新年的早晨，家家户户的老少咸宜，穿着整齐的新衣在震耳欲聋的鞭炮声中，新年开始向大人们祝贺孩子们和大人们忙着为孩子们挖红包在这一天一个孩子们可以发财了，走亲访友和的主要活动在春节期间的两天到元宵节期间，街上的男女们聚在一起成群结队，带着礼物串起长队来，和朋友们聊聊过去的xx年或过年的计划这是我们家乡的民俗文化春节我喜欢家乡过年，喜欢它的风趣，更喜欢中国过年的欣喜，因为春节这一天，每个人都能圆满地分享自己的幸福圆。
家乡的新年作文范文英语 第十一篇
Spring Festival is also called Chinese New Year. It\'s my favorite Chinese festival. The festival is always in February, so I have enough time to celebrate it.
On this day, I will visit my relatives and play with my cousins. If I wish my elders congratulations or health, people always wish each other good luck. At noon, they will give me red envelopes.
In the evening, my parents and grandparents usually make spring rolls. All my relatives will have a special dinner together at o\'clock. At that time, almost every family would watch the festival together.
People usually set off firecrackers at 12 o\'clock. It\'s very interesting for Chinese people to hear about the new year in the Spring Festival I\'m always happy with the bell. Many people think it\'s a wonderful day.
中文翻译：
春节也叫过年，这是我最喜欢的中国节日。这个节日总是在xx月，所以我有足够的时间来庆祝这个节日。在这一天，我会去拜访我的亲戚，和我的堂兄弟姐妹们一起玩。
如果我向长辈们道贺或健康，人们总是互相祝福，中午他们会给我红包，晚上爸妈和爷爷奶奶一般都会做春卷吃，我所有的亲戚都会在点钟一起吃一顿特别的晚餐，那时几乎家家户户都在一起看过节，人们通常在十二点放鞭炮很有趣，中国人喜欢在春节听到新年的钟声我总是很高兴，很多人认为这是多么美好的一天。
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